
Minnesanteckningar.  

                              Veteran kommittés möte        
Telefonmöte 

Smålands friidrottsförbunds     
Onsdagen 5 nov  2008 

 
Deltagande  ledamöter är : 

 Sven Erik Martinsson , Göran Graberg, Annlis Hellsten , 
Ingvar Lundberg , Eskil Ljunggren och Ronny Krönvall 

 
 
 
§   1 ..  Ronny informera om en fråga ifrån Marcus Andersson om ett tänkt problem 
             I veterancupen K50 inför sista grenen, så ligger Katarina Nilsson Högby IF 
            Och Irené Rodhe Högby IF på samma 21 poäng.  Om inte någon delta på sista 
            Grenen så frågar vi vem vinner då. 
            Ronny har kontaktat Herbert Jorbäcker , Annlis Hellsten och Marcus Andersson 
            och frågat om det finns, något regelverk.    
            Svaret jag fick var att ingen känner till något sådant regelverk.  
            Dock fick Ronny i svaret från Annlis Hellsten en lämplig tolkning, 
            hur vi bör hantera problemet. 
 
§   2    Tänkt regel. 
           Man räknar flest segrar och nedåt, 
        Gå det inte att skilja på löparna. 
        Så få de dela på medaljen. 
      
 
§   3 .. Beslut   
           Det är Annlis Hellstens förslag  …..Annlis Hellsten      Ja 
           Jag tycker att förslaget är bra …….Ronny Krönvall  Ja 
           Håller med Annlis ………………..Göran Graberg     Ja 
           Jag håller med dig  ……………….SvenErik Martinsson   Ja  
           Så gör man på andra ställen ………Eskil Ljunggren  Ja 
           Jag håller med, det är bra …………Ingvar Lundberg  Ja 
 
§   4 .. Ronny kommer att meddela Herbert och Marcus om vårt beslut, 
          Och infogar det i Veterancupen regler 
           Och sätta ut det på vår hemsida 
           Och införa det i tävlings kalendern 
 
            Värnamo 5 nov 2008. 
            Vid pennan 
            Ronny Krönvall 


